
 

Zápis č.6/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného 

dne 20.10. 2023 od 18:00 v budově O.Ú. 

 
 

Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová, Mgr. Jana Drsová, Ing. Václav Pražma  

                 Ing. Radek Petržilka, Tomáš Bronec 

Omluven: Vladislav Petržilka 

Hosté: viz příloha zápisu 

Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

Zápis provede: Ing. Václav Pražma 

 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka 

 

Program zasedání: 

 

1. Zahájení a schválení programu zasedání 

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Usnesení z minulého zasedání 5/2023 

4. Rozpočtové opatření č. 6 

5. Zpráva finanční výbor 4/2023 

6. Zpráva kontrolní výbor 4/2023 

7. Nápravné opatření 

8. Směrnice o oceňování reálnou hodnotou 

9. Smlouva s EKO- KOM 

10. Dodatek ke smlouvě s Rumpold  

11. Různé 

12. Diskuze, závěr 

 

 

6/01/2023  

Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele, hosty a zahájila zasedání, přečetla program 

zasedání.  

  

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

6/02/2023 

Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  

Mgr. Janu Drsovou a Ing. Radka Petržilku  

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

6/03/2023 

Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání. 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo usnesení z minulého zastupitelstva schvaluje. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 



 

6/04/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitelstvo s rozpočtovým opatřením č. 6 2023. 

Zastupitelstvo bere na vědomí.  

 

6/05/2023 

Mgr. Jana Drsová, předseda finančního výboru, přednesla zprávu finančního výboru 4/2023. 

Finanční operace jsou průkazné a nezkreslené, viz příloha zápisu. 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje zprávu finančního výboru 4/2023. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

6/06/2023 

Ing. Václav Pražma, předseda kontrolního výboru, přečetl zprávu kontrolního výboru 4/2023. 

Usnesení ze zápisů č. 5 se plní, viz příloha zápisu. 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje zprávu kontrolního výboru.  

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

6/07/2023 

Starostka Soňa Kukačková předložila nápravné opatření z auditu ze srpna 2023. Jedná se o 

odměnu bývalé starostky a místostarosty za říjen 2022. Oba dostali odměnu za celý měsíc 

říjen, ale byli ve funkci jen do 21. 10. Rozdíl oba vrátili na účet obce. Další audit ze srpna 

2023 ale zjistil, že vznikl rozdíl v dani příjmu+ odvod ze zdravotního pojištění, celkem 

2551Kč. Jelikož by bylo účetně obtížné znovu vše přeúčtovat audit nám doporučil schválení 

rozdílu zastupitelstvem bez nutnosti dalších účetních procesů. Zastupitelstvo s návrhem 

starostky Soni Kukačkové souhlasí. 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje nápravné opatření vyplývajícího z auditu ze srpna 2023. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

6/08//2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s novými směrnicemi o oceňování majetku 

obce reálnou hodnotou. Všem zastupitelům byla směrnice zaslána elektronicky.  

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo souhlasí se směrnicemi o oceňování majetku obce. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

6/09/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s novou smlouvou s EKO-KOM, viz příloha 

k zápisu. Jedná se o zpětný odběr a využití odpadů z obalů. Na základě této smlouvy obec 

získá nárok na odměnu za třídění a odvoz odpadu.  

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo souhlasí s novou smlouvou s EKO- KOM, která nahrazuje smlouvu ze dne  

29. 4. 2014. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel 0 

 

6/10/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s dodatkem ke smlouvě s Rumpold s.r.o. 

Jedná se o pronájem kontejneru na kovy. 

Cena za pronájem kontejneru 4680 Kč/ rok 

Cena za výsyp 120Kč 

Cena za 1 km 48Kč. 



Zastupitelé souhlasí s dodatkem ke smlouvě s Rumpold s. r.o. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0  

 

 

6/11/2023 

Různé 

Starostka Soňa Kukačková se zeptala Ing. Radka Petržilky, zda příští rok bude zajišťovat 

prohrnování sněhu v obci. Ing. Radek Petržilka navrhl starostce, že se sejdou a proberou 

podmínky této činnosti. Potvrzení a odhlasování navrhuje na příští schůzi. 

Starostka Soňa Kukačková poděkovala Tomáši Broncovi za práci na údržbě obecní zeleně. 

Dodala ale, že pro příští rok 2024 s ním smlouvu na údržbu obecní zeleně nemůže podepsat. 

Své rozhodnutí odůvodnila tím, že není spokojena s kvalitou a rozsahem provedené práce. 

Z tohoto důvodu vypíše požadavek na obsazení místa pro údržbu obecní zeleně na rok 2024. 

Případní zájemci se můžou hlásit do konce ledna 2024. 

Místostarostka Iveta Majerová se zeptala Tomáše Bronce, jestli se letos opět ujme příprav na 

Mikuláše. Ten odpověděl, že pokud k sobě bude mít další dva lidi, tak s tím nemá problém. 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s těžbou dřeva v obecním lese. Byla se tam 

podívat s Jiřím Švarcem. Zjistila, že v obecním lese je ještě dost dřeva k těžbě. Jde zejména 

o polomy a dřevo napadené kůrovcem. Letos provedl těžbu kůrovcového dřeva pan Viliam 

Valuš z č.p. 54. 

Do budoucna starostka navrhuje, aby se někdo z obce a zastupitelstva staral o obecní les a měl 

přehled co se v obecním lese děje. Za zastupitele se nabídl Ing. Radek Petržilka. 

Dále Mgr. Jana Drsová navrhuje, aby byla stanovená jasná pravidla pro těžbu dřeva, zejména 

úklid po těžbě a úplata. 

Jiří Švarc upozorňuje, že vůz na dřevěný odpad je pouze na silné větve, nikoliv na trávu. 

 

 

6/12/2023 

Diskuze: 

Pan Jan Kolář upozorňuje na napadání jeho osoby na sociálních sítích, že nemají všichni 

občané přístup do Mezenského zpravodaje. 

Jan Kolář dodává, že mají všichni možnost vkládat příspěvky do tohoto periodika, včetně 

zastupitelů.    

Dále pan Mgr. Peter Chvojka vznesl dotaz na starostku, zda občan, který nebude přítomen na 

schůzi obecního zastupitelstva dostane k dispozici audiozáznam ze schůze. 

Starostka Soňa Kukačková potvrdila, že občan, který nebude přítomen na schůzi dostane na 

požádání audiozáznam ze schůze Obecního zastupitelstva Mezná. 

  

Po diskuzi starostka Soňa Kukačková končí zasedání. 

 

 

Starostka: Soňa Kukačková 

 

 

Vyhotovil: Ing. Pražma Václav 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka                                                                                   


